
Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Rada města Beroun

ZÁPIS
z 89. schůze Rady města Beroun,
která se konala dne 24. 1. 2018

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Ing. Šárka Endrlová, radní
Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Ivan Kus, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Ing. Vratislav Randa, radní
Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Předsedající: Mgr. Ivan Kus, starosta

Ověřovatelé: Ing. Vratislav Randa, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

l.

3.

Zahájení

Schůzi rady města ve 14.00 hod zahájil a jednání řídil Mgr. Kus. ^ ^ ^ ^ ^ ^
|SU^rÍyr,md^éll1e"^°nli^'opró"a"'orn^«UMgTchlumskou, která avizovala, že se z
l oracovních důvodů do jednání rady dostaví později.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

l připomínky k zápisu z 88. zasedání Rady města

l K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné připomínky.
Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

574/89/RM/2018 Program schůze rady města

11. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 24. l. 2018.
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Mar. _Kůs navrhl rozšířit program schůze rady města o bod:

• Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Stavební úpravy pro vedení chodníků a
cyklostezek v ulici Plzeňská (úsek Koněpruská - OD Lidi)".

Materiál k tomuto bodu jednání radní obdrželi v elektronické podobě předchozí den a před
zahájením jednání v písemné podobě.
Radní se změnou programu souhlasili.

Změněný program jednání rady města byl schválen.

V době hlasování nebyla jedna osoba přítomna v jednací místnosti.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus

Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

Informace o plnění usnesení vyplývajících z usnesení rady města vzali radní na vědomí. Nebyly k
nim vzneseny žádné dotazy.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

575/89/RM/2018 Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu "Poskytováni ]
dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2018"
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Lenka Kuhar Daňhelová - předsedkyně komise pro kulturu a kulturní dotace

I. Rada města bere na vědomi

zápis ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 3. l. 2018.

II. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na kulturní činnost v letech 2018 a 2019 podle
návrhu Komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 3. l. 2018.

III. Rada města doporučuje

Zastupitelstvu města Beroun schválit poskytnutí dotací na kulturní činnost v letech 2018 a
2019 podle návrhu Komise pro kulturu a kulturní dotace ze dne 3. l. 2018 včetně uzavřeni
veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli.

IV. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit uzavření veřejnoprávních smluv s poskytovateli kulturní činnosti, kte^m byla
přidělena dotace Zastupitelstvem města Beroun.

Termín: 15. 3. 2018
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6.

7.

Do jednání rady města byla přizvána lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, a
paní Kuhar Daňhelova, předsedkyně Komise pro kulturu a kulturní dotace.
lna. Boldi vystoupila se společným stanoviskem odboru a Komise pro kulturu a kulturní dotace s
tím, že zhodnotila jednání Komise a vzájemnou součinnost jako efektivní.
Pan'í"KuhaLDanhe!oya popsala průběh diskuze při zasedání komise a hodnocení jednotlivých
projektů a žádostí. ^ __ . - . ^__.„.„'..
PanÍtéeánek, člen komise, vyzdvihl věcné jednání komise a náročnější rozpracování jednotlivých
hodnoceni. ....,,,, , -_-__^_^_..^
Mor. Kus ocenil práci Komise pro kulturu a kulturní dotace a faktické odůvodnění rozhodnuti o
poskytnutí či neposkytnutí dotaci.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Bc, Michaela Skeřfková
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

576/89/RM/2018 Informace o inspekční činnosti provedené Českou školní inspekcí vj
Mateřské škole Beroun, Tovární 44
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Simona Boldi

I. Rada města bere na vědomi ^ _ .. _, _,_, _
'mformad o výsledku inspekční činnosti provedené Českou školní inspekci v Mateřské škole
Beroun, Tovární 44, příspěvkové organizaci ve dnech 7. - 9. listopadu 2017.

lina. Boldi informovala o provedené inspekční činnosti v Mateřské škole Tovární úl, Beroun.^
l Inspekční činnost byla provedena v souladu se školským zákonem. Předmětem Je hodnoceni
l podmínek, průběhu a výsledků vzdělávání poskytovaného mateřskou školou. Vzhledem ke kladným
l výsledkům inspekční činnosti nejsou požadována žádná opatření ke zlepšeni.
Mqr. Kus ocenil práci všech ředitelek mateřských škol.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

577/89/RM/2018 Změna příplatků za vedení a stanovení maximální výše odměn |
ředitelům základních a mateřských škol, zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové
organizace od 1. 1. 2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Simona Boldi

L Rada města stanoví .. „ . ,
platy ředitelům základních a mateřských škol zřizovaných městem Beroun jako příspěvkové
organizace dle předloženého návrhu s účinností od 1. 1. 2018 a dále stanoví pro uvedené
ředitele maximální výši odměn na rok 2018 v navržené výši.

II. Rada města ukládá
vedoucí odboru školství Ing. Simoně Boldi:

prokazatelně zajistit informovanost ředitelů základních a mateřských škol:
a) o stanovené maximální výši jejich odměn stanovené RM
b) o výši jejich platů stanovených RM s účinností od l. l. 2018

Termín: 2. 2. 2018
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Fyp dokumentu: Usneseni

:na. Boldi předložila ke schválení návrh změny příplatků za vedení pro ředitele škol s účinnosti od
l. 2018. Při určení výše přípatku se vychází z celkového počtu zaměstnanců školy, poftu žáků a
počtu a druhu součástí školy. Celkový plat ředitele školy za kalendářní rok obsahuje také

odměny, jejichž maximální výše se pro tento kalendářní rok také mění.

Hlasování

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

8. 578/89/RM/2018 Žádost o schválení finančního daru pro Základní školu, Beroun - Závodí,
Komenského 249

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Simona Boldi

I. Rada města souhlasí

s tím, aby Základní škola, Beroun - Závodí, Komenského 249 přijala na základě uzavřené
darovací smlouvy finanční dar ve výši 2 880,- Kč odpovídající výši záloh za obědy ve školní
jídelně za období
od 2. 1. 2018 do 29. 6. 2018 ve prospěch žáka této školy od společnosti WOMEN FOR
WOMEN, o. p. s. " IČ: 24231509 se sídlem Vlastislavova 152/4, 140 00 Praha 4 z projektu
"Obědy pro děti". V případě uzavření darovací smlouvy k pozdějšímu datu, bude výše daru
snížena dle data podpisu této darovací smlouvy.

II. Rada města ukládá

vedoucí odboru školství Ing. Simoně Boldi:

informovat ředitelku Základní školy, Beroun - Závodí, Komenského 249 o vydaném souhlasu k
uvedenému návrhu.

lna. Boldi informovala o žádosti schválit přijetí finančního daru, který obdrží Základní škola Beroun
- Závodí od společnosti WOMEN FOR WOMEN, o. p.s. z projektu "Obědy pro děti". Finanční dar
bude ve výši úhrady měsíčních záloh za obědy ve školní jídelně pro jednoho žáka školy. Cílem
projektu je pomoci dětem, jejichž rodiče nemají dostatek finančních prostředků na zaplacení obědů
ve školní jídelně.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

579/89/RM/2018 Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně v
roce 2018

I. Rada města souhlasí

s rozdělením dotovaných hodin na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně v roce 2018, \/
předložením znění.

• HC Berounští medvědi, z. s., se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 Ol Beroun; dc
maximálního počtu 800 hodin

• TJ KRÁSO Beroun, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 Ol Beroun; dc
maximálního počtu 300 hodin
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. Spolek Centrum zdravých dětí, se sídlem Máchovna 765, Beroun-Závodí, 266 Ol J
Beroun;

do maximálního počtu 150 hodin
. veřejna"sportovní akademie, z.s., se sídlem Zátopkova 100/2, 160 00 Praha 6; doj
maximálního počtu 150 hodin

Ta^pÍtelstvu"města Beroun schválit poskytnutí dotací na úhradu ceny ledu na ZS v Beroune J
za rok 2018, v předloženém zněni:

. HC Berounští medvědi, z. s., se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 Ol Beroun; doj
maximálního počtu 800 hodin _ ^_ ^^ „. __..„.

. TrKRASO"'Beroun, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 Ol Beroun; doj
maximálního počtu 300 hodin _ __ „__, _ ^,^,

. 'Spo"lek"Centrum"zdravých dětí, se sídlem Máchovna 765, Beroun-Závodí, 266 Ol j
Beroun;

do maximálního počtu 150 hodin
. veřejná" sportovní akademie, z.s., se sídlem Zátopkova 100/2, 160 00 Praha 6; doj

maximálního počtu 150 hodin

včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli.

III. Rada města ukládá .,,,.. -_i...-ti„„A
'^" Simoně Boldi zajistit uzavření veřejnoprávních smluv a poskytnutí dotací ve schválené j
výši.

Termín: do 15. 3. 2018

ing^oldi připomněla, že rada města na minulém zasedání schválila Zásady P^^os^ov^drtaa
TS;'^ny" ledu ̂ "Zimním stadionu v Berouně v roce 2018. Nyní ̂ adé^^na
iL^nFdotZn^ hoodrn "mezi^i'"subjekty. Popsala jednání s jednotlivými sportovními

l subjekty a dodala, že čerpání hodin konzultovala s Mgr. Man(em. _ _^ _ ^^^n
|5lZRandau^mova7o "rozhovoru s Ing. Burkertem z HC ̂Berounští medvědi^z. ^, o^mnozs^
^S hoďin, "'které mfiže jejich klub využívat. Mgr_Kůs potvrdil, ̂ In^Burtert;o, ^e
utontektoyval. 'Ina. Botíi uvedla, že Ing. Burkerta písemně informovala, že vzhledem kmaximál^u
muoŽnué^"če7SnTT400 hodin pro všechny sportovní subjekty, bude možno čerpání hodin

iiovým klubem ve stejné výši jako v roce 2017, tj. 800 hodin. _ ^ ^ ^
l'Na^áklraděxl podnětu'lM_Bandy Mgr. Kus přislíbil navrhnout řešení případného nedostatku
l dotovaných hodin pro HC Berounští medvědi v druhé polovině roku 2018. ^ ^ „„^„„_,

^Bďď upřesnila, že odbor bude sledovat čerpání dotovaných hodin Jednotíivym^ sporto^lm;l, Í.C UUUU. ^"v-v- -.——. -- - , ^ ^ ^ ^ _.,. __ __^X. „^„

;;Se^llv7ávěru "roku 2018 se čerpání hodin vyhodnotí a v případě potřeby navrhne radě města

1^'Boldi dále informovala o jednání s Veřejnou sportovní akademií, _z. s_, ° Provozován^bmslarske
S^ mateřské a základní školy od nového školního roku 2018/19. Na tuto organizaci jsou
dobré reference, proběhne i ukázková hodina.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Michaela Zítová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato
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10. 580/89/RM/2018 Koncepce podpory sportu ve městě Beroun 2018-2030
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Tomčo Dušan, Mgr.

I. Rada města schvaluje

návrh Analýzy a plánu rozvoje sportu ve městě Beroun 2018-2030, v předloženém zněni.

II. Rada města doporučuje

Zastupitelstvu města Beroun schválit předložený návrh Analýzy a plánu rozvoje sportu ve [
městě Beroun 2018-2030, v předloženém zněni.

l III. Rada města ukládá

vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit:

l. Koordinovat činnost MU při naplňování Priorit a opatřeni.
2. Pravidelně aktualizovat Analýzu a plán rozvoje sportu, která bude probíhat každé dva roky |
od schválení dokumentu zastupitelstvem města.

lina. Boldi uvedla, že na přípravě Koncepce podpory sportu ve městě Beroun 2018-2030 se pracuje
l od schválení zadání radou města dne 28. 6. 2017. Návrh zpracoval odbor školství a volnočasových
[aktivit a dále byl projednáván v pracovní skupině a v Komisi pro sport a sportovní dotace. Dále byl
l projednán na veřejném projednání Programu rozvoje města a na veřejném projednání se sportovni
l veřejností. Je to ucelený materiál, který shrnuje informace týkající se sportu a volnočasových
l aktivit a obsahuje tomu odpovídající závěry.
lina. Boldi dále uvedla, že návrh je zpracován tak, aby se dal dále doplňovat například o nová
l sportovní odvětví. Jedná se o dokument otevřený, který se bude každé dva roky aktualizovat. Nové
podněty mohou být také zapracovány při tvorbě rozpočtu.

l Do jednání rady města se dostavil Mař. Tomčo, předseda Komise pro sport a sportovní dotace
Mař. Kus doplnil, že v Koncepci je prostor i pro tzv. politické rozhodnutí, například větší podpora
vybraným sportům, tak jak se v radě města již diskutovalo.
lna. Endrloya ocenila dobře zpracovaný materiál. Konstatovala však, že velká část je spíše
analytická popisující výchozí stav.
lna. Randa se zapojil do diskuze s názorem, že podle něj se jedná spíše o analýzu nikoliv koncepci.
Postrádá rozhodnutí, zda se město bude zaměřovat jen na některá sportovní odvětví nebo bude
podporovat sportování všech dětí. Dále nejsou vyřešené investice do sportovišť.
Mař. Tomčo vysvětlil, že důraz byl kladen na analyzování stavu. Dalším cílem bylo vytvořit koncepci
rámcovou, nezablokovat cestu k novým věcem. Vzhledem k dlouhé době, na kterou je Koncepce
podpory sportu připravována, nejsme schopni odhadnout, které sporty budou populární.
Inq. Endrlová navrhla předložený materiál přejmenovat na Analýza a plán rozvoje sportu ve městě
Beroun 2018-2030.

Radní s návrhem souhlasili.

Mař. Tomco dále na dotaz starosty ocenil slavnostní večer k vyhlášení nejlepšího sportovce roku
2017. Vyzdvihl význam oceňování sportovců a podpory sportu ze strany města.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: l Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usneseni: Přijato

11.
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581/89/RM/2018 Zápis z Komise pro prevenci Rady města Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Markéta Jansova

|L Rad^?tetee::na ;:^'Pro P-nc, .,.n.^ ̂  ̂  Be.oun, ̂né.o dne U. .
2018.

|o„e se do iedniní rady ̂  ^-^^s^::e^^ sodalnfch vé° a
|ss££s5E=-^"""" -
l dne 11. 1. 2018.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíkova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasovam

proTe Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

12.

13.

^^fW/2mSP\^Proyamu prevence kriminality za rok 2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Mgr. Markéta Jansova

|L Rt::S bepr^^ P-ce —a. ^ ̂  Be.un ,a .o. ...

\u-^^sz^^^-^m^№ee-Mza^w-
l y^s^ informovala o plněni j.dnotl^ch projektí z progra.u prevence knm.^
v roce 2017.

Hlasovaní

pro76Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíkova
Typ dokumentu: Usneseni

[^^^pr^^ města Beroun na rok 2018
l K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Markéta Jansova

|L R^^a^^^ ^ -oun na ro. .018 v položené, zněn,.

l"- T.m;p::h'le. ^ Pn -» ^ -^ 
- P" - . »c,o-1

kulturně znevýhodněných rodin".

''ssx^-.^x^^'^^^
roclin"- __-. „_... -..

3. :'ZnM'spoluuca., . es. na to.to pro,*. u ve vyš, 28 000 Ke, fl. 18,^. z celko^
nákladů.

III. Rada města ukládá
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15.

l. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

1. 1. zajistit realizaci Programu prevence kriminality města Beroun na rok 2018.
Termín: 31. 12.2018 ]

1. 2. zajistit předložení návrhu smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a městem
Hořovice příslušným orgánům města.

Termín: 11.4.2018

1. 3. zajistit podání žádosti o dotaci z Programu prevence kriminality na mistn' urovnl^a
'rok^Oró/vyhlášeného Ministerstvem vnitra ČR, na projekt "Pobytový tábor pro děti
ze socio-kulturně znevýhodněných rodin".

Termín: 15. 2.2018

l Mař. Jansová přednesla návrh Programu prevence kriminality města Beroun na rok 2018_uved1^
Silm^Sar"p7evence kriminality ve spolupráci s Komisí pro prevenci kriminality připravila
obdobný"'plián-jako pro loňský rok; Přibyl projekt prevence^graffiti, který ̂bude obsahovat ^
^aktivní"h'vzdělávaach programů pro žáky 2. stupně ZŠ. Projekt počítá i ^ otevřením Jegalni

"pro" tvo7bugraffiti. 'V "Programu prevence kriminality zůstávají ÚSPěšné Projektyjako
l pobytový'tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin, stipendia na zájmové
Ivolnočasové aktivity dětí z nízkopříjmových rodin a Den bezpečí.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíkova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

584/89/RM/2018 Stanovení maximální výše odměny ředitelce Domova penzionu pro j
důchodce Beroun na rok 2018

I. Rada města schvaluje , .. . , _v
~v~souladu s Postupem při odměňování ředitelů příspěvkových organizací zřizovaných městem,
kromě'oblasti školství, maximální výši odměny ředitelce Domova penzionu pro důchodce
Beroun na rok 2018.

l BC. Marková předložila ke schválení stanovení maximální výše odměny ředitelce Domova penzionu
l pro'důchodce'Beroun na rok 2018. Skutečná výše odměny bude záviset na plnění kritérii
l stanovených Postupem při odměňování ředitelů příspěvkových organizaci.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Bc. Marie Marková
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

585/89/RM/2018 Plán sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomi

Analýzu sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023.

II. Rada města schvaluje

Harmonogram realizace postupů dle analýzy sociálního bydlení v roce 2018.
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16.

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
'vzít na vědomí Analýzu sociálního bydlení ve městě Berouně 2018 - 2023 a schválit |
Harmonogram realizace postupů dle této analýzy sociálního bydlení v roce 2018.

l IV. Rada města ukládá

l. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

l. l. v případě schválení Analýzy sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023 a|
Harmonogramu realizace postupů dle analýzy sociálního bydleni v roce |
2018 zastupitelstvem ve spolupráci s tajemníkem úřadu Ing. Jiřím Chalupeckým |
zajistit pracovní pozici koordinátora sociálního bydlení.

Termín: 29. 6. 2018

12. Bc. Marii Markové, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví

2. 1. v případě schválení Analýzy sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023 a
Harmonogramu realizace postupů dle analýzy sociálního bydleni v roce
2018 zastupitelstvem zajistit plnění tohoto harmonogramu. Plnění bodu 3
harmonogramu zajistit ve spolupráci s odbory OMI a UPRR MěU Beroun.

Termín: 31. 12.2018

IBC. Marková připomněla, že Centrum pro komunitní práci západní Čechy zpracovalo na^základě
zadání'městar Plán sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023. Plán by měl směřovati
zavedení systému sociálního bydlení a určit priority a opatření, která povedou k jeho naplnění. Plán
je předkládán se zapracovanými připomínkami z jednání rady 22. l1'2017-
iBc^Ma.rkoyádále připomněla návrh vytvořit pracovní pozici koordinátora sociálního bydlení na
poloviční úvazek. ^

Endrloya uvedla, že sociální bydlení stále není legislativně upraveno. Předloženy
ocenila, ale navrhla jej přejmenovat na Analýzu sociálního bydlení ve městě Berouně 2018-2023.
Radní s návrhem souhlasili.
Mor. Kus uvedl, že sice není legislativa, ale sociálně ohrožení lidé tu jsou a dle zákona o obcích je
povinností města se o ně postarat.
Bc. Markova konstatovala, že máme azylové domy, byty pro nízkopříjmové občany a byty
zvláštníhourčení. Uvedla, že pro začátek by bylo možné vyčlenit byty, kde by byla povinná sociální
práce. Připomněla, že narůstá nepříznivá situace seniorů s nízkými důchody, kdy nájem za
malometrážní byt je vysoký a senioři nemají na jeho úhradu.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

586789/RM/2018 Návrh nařízení, kterým se mění Nařízení č. 5/2011, o vymezení oblasti
placeného stání motorových vozidel
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Miroslav Jerling

I. Rada města vydává
nařízení č. 1/2018, kterým se mění Nařízení č. 5/2011, o vymezení oblastí placeného stáni
motorových vozidel, ve znění pozdějších nařízení, v předloženém zněni.
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"•'talao^o"dwduá dopravy a spré.nich agend Mgr. Miroslavu ;erl, ngo<i zajistit zvereiněni
tohoto nařízení na úřední desce Městského úřadu Beroun. ^^ 30^2018

K projednání bodů 16. a 17. byl přizván №_Jerlins, vedoucí odboru dopravy a správních
agend.

17.

Mgr_Chlymská se dostavila do zasedání rady města v 15. 50 hod.
Dále přítomno 7 členů rady města.

Mor. 3erl,n, uvedl, ze na zaklade upozornéni některých obyvat^bydjc^ P^"^|
^Tze^en.ohou" plovat v zadně z^od^ zon;^zi^^te^ ̂|
S"^ pocpis"ných 7'rů'zných ulicích. Obyvatelé s trvalým pobytem^v ̂ ^^eňs^|
[Z^^^' žádné' z těchto zón, ; protože ulice Plzeňstó, nen;^ar:^a,̂ '
^^°^^^:'::w:aI^^^'2T^
myZ^ap^oby7atele Poligonisu'navrhuje odbor zařadit část Plzeňské ulice u tohoto domu do
zóny II.

Mor. lerlina současné navrhl '^,moM,^fw^c№^^^^
^oS"kterau^zařaze"nav zóně I, i obyvateli ze zenými. Tato parkovací místa nejsou zcela
využita a "touto změnou by došlo ke zlepšení možnosti parkováni.

V době hlasování nebyla jedna osoba přítomna v jednací místnosti.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 6 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

587/89/RM/2018 Zápis komise dopravy č. 3/2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Mgr. Miroslav Jerling

11. Rada města bere na vědomi
zápis č. 3/2017 ze zasedání komise dopravy ze dne 6. 12.^

l Zépisem ze zasedání Komise dopravy, která se konala dne ̂ 2-2W'^№^-
l NTdotazTtar"osty'MQLjerling informoval o plánovaném rozšffení křižovatky u OD Lidi
l aopřipravovanýchobjízdných trasách v době rekonstrukce Plzeňské ulice.
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18.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling

Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

588/89/RM/2018 Darovací smlouva o poskytnutí finančního daru městu Beroun za
umístění na 2. místě v soutěži pro obce Středočeského kraje "My třídíme nejlépe"
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
RNDr. Jitka Ciroková

I. Rada města souhlasí _^ ^, _„_,._
~spřijenm'finančního daru ve výši 40. 000,- Kč od Středočeského kraje se sídlem Zborovská
11, 150 21 Praha 5, IČ: 70891095 za 2. místo v soutěži "My třídíme nejlépe a s uzavřením
darovací smlouvy.

l Do jednání rady města se dostavila RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí
l RNDr^ Cirokova uvedla, že město Beroun se umístilo na 2. místě v kategorii měst nad 10 000
obyvatel v soutěži "My třídíme nejlépe". Pro hodnocení soutěže byla využita databáze společnosti
EKO-KOM, a. s. Město' Beroun obdrží od Středočeského kraje 40 000 Kč jako odměnu, umělecké
dílo a diplom.
Na dotaz starosty odpověděla RNDr. Ciroková, že finanční obnos se použije na opravu
kontejnerových stáni.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková Hlasováni

Zpracovatel: Lenka Hadáčková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
l Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

589/89/RM/2018 Prodej části pozemku p.č. 1192/66, v obci a v k.ú. Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
nesouhlasit s prodejem části pozemku p.č. 1192/66, v obci a k. ú. Beroun.

K projednání bodů 19. - 28. programu se do jednání rady dostavil Inq. Ureš, vedoucí odboru
majetku a investic. ... . _„-.,„.. ^-:

l lna. Ureš informoval o žádosti o odkoupení části pozemku ve vlastnictví města p.c. liy^/bb v ^
l a k. ú. Beroun. Jedná se o pozemek pod střešními převisy stavebního objektu č. p. 1247. Porada k
l majetku nedoporučila prodej na základě vyjádření odboru dopravy vzhledem ̂ k přilehlému
l parkovacímu pruhu. Pokud by soukromý vlastník pozemek ohradil, mohlo by to mít za následek
l zrušení několika parkovacích míst, což není v zájmu obce.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasováni
l Zpracovatel: Dagmar Mlčochova Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
l Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato^

20. 590/89/RM/2018 Pronájem garážového stání v budově bez čp/če, která je součásti
pozemku st. 4083/1 v k.ú. Beroun.

I. Rada města souhlasí

s ukončením smlouvy o nájmu ev. č. 0310/2016/NAJ/OMI ze dne 3. 8. 2016 s panem ::;:„::;:;;;:;
|iltl;|;|;;s|, bytem ii||l|ll| 11111111 llli;;;l, 266 Ol Beroun-Město a to dohodou k 31. l. 2018.
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21.

II. Rada města souhlasí , , ,
s uzavřením smlouvy o nájmu na část budovy bez čp/če, technického vybavení, která je
součástí pozemku st. 4083/1 v k. ú. Beroun - garážového stání v horním patře této budovy, s
miS Wms ÍU^ bytem |||i;||||l| lllililll lili Beroun - Město, za účelem parkováni
automobilu, za cenu 1. 500,-Kč/měsíc, na dobu neurčitou, s tříměsíční výpovědní dobou,
s účinností smlouvy od l. 2. 2018.

III. Rada města nesouhlasí . . , .
s uzavřením smlouvy o nájmu na část budovy bez čp/če, technického vybavení, která jej
součástí pozemku st. 4083/1 v k. ú. Beroun - garážového stání v horním patře této budovy, s |
fíMSSi éwm& WM mW WĚ bytemlllljllll; ;||llilll| lili Beroun - Město, za účelem

parkování automobilu.

l IV. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace těchto usneseních.
Termín: 31. 1. 2018

l lna. Ureš připomněl, že město Beroun pronajímá garážová stání v budově bez čp/če bývalé kotelně
v Hlinkách. Stávající nájemce garážového stání zaslal žádost o ukončení pronájmu a záměr města
pronajmout toto garážové stání byl zveřejněn vyvěšením na úřední desce městského úřadu s tím,
že v případě, kdy se sejde více nabídek, rozhodne rada města losováním.
K tomuto záměru byly podány dvě nabídky. Nabídku podal mS |;|;tilll|l llillsiiil (pro potřeby
losování nabkika č. l) a ||;111| IIIÍIII li (pro potřeby losování nabídka č. 2).
Nabídky byly uloženy do obálek. ,,,,,, .. ,,.
l K losování byla určena Mgr. Chlumská, která vylosovala nabídku č. 2 WW W^fS ms

Předkladatel: Ing. Miloslav Ures

Zpracovatel: Alena Dařinova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

NA591/89/RM/2018 Pronájem části pozemku p.č. 868/1 v obci a k. ú. Beroun
VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru pronajmout část pozemku p.č. 868/1 - ostatní plocha, jiná plocha v
obci a k. ú. Beroun o výměře cca 60 m2 společnosti ČEZ, a. s. se sídlem Praha 4, Duhová
2/1444, PSČ 140 53, IČ: 45274649, za účelem instalace a provozu dvou veřejných dobíječích
stanic , podle předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni
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Termín: 26. 1. 2018

lna. Mišina uvedl, že společnost ČEZ, a. s., žádá o pronájem části pozemku p.č. 868/1 v k. ú.
Beroun za účelem instalace a provozu dvou veřejných dobíječích stanic pro dobíjení elektromobilů.
Pozemek se nachází v lokalitě parkoviště u vlakového nádraží Beroun. Výměra by měla cca
odpovídat rozměrům čtyř parkovacích stáni.
lna. Mišina připomněl, že záměr města pronajmout část pozemku na parkovišti P + R za účelem
instalace dobíječích stanic byl již radou města projednán, ale z jednání se společností CEZ

.
vyplynulo upřesnění požadavků, které na původně vybrané lokalitě nelze zajistit. Proto byla po
l dohodě se společností ČEZ zvolena část parkoviště u vlakového nádraží. Nájemné bude
IčinitlOOOOKč/rok+DPH.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marcela Kvapilová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

22. 592/89/RM/2018 Zrušení kupní smlouvy ev. č. 0377/2017/KUP/OMI ze dne 4. 9. 2017.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit se zrušením kupní smlouvy ev. č. 0377/2017/KUP/OMI ze dne 4. 9. 2017, která)
byla uzavřena mezi městem Beroun a ČR - Úřadem práce České republiky, IC: 72496991, se |
sídlem 17000 Praha - Holešovice, Dobrovského 1278/25.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit přípravu a včasné předložení podkladů k tomuto usnesení na jednání
zastupitelstvu města.

Termín: 28. 2. 2018

l lna. Ureš uvedl, že na základě usnesení zastupitelstva města byla uzavřena kupní smlouva mezi
l městem Beroun a ČR - Úřadem práce České republiky na prodej pozemků st. 4092/5 a st. 4092/6 v
k. ú. Beroun. Úřad práce poté zaslal žádost o prodloužení splatnosti kupní ceny s tím, ze zájem o

l koupi trvá, ale nemá finanční prostředky na zaplacení kupnf ceny. Dne 10. l. 2018 zaslal Úřad
práce žádost o zrušení kupní smlouvy. Jako důvod uvádí, že krajská pobočka uzavřela kupní
smlouvu v rozporu se stanovenými pravidly financování.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dan nová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

23. 593/89/RM/2018 Uzavření dodatku č. l ke Smlouvě o spolupráci a vypomoci při
provozování výlepové služby na plakátovacích plochách města Beroun ev.c.
0159/2016/SPO/OMI ze dne 30. 3. 2016

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. l ke Smlouvě o spolupráci a výpomoci při provozování výlepové
služby na plakátovacích plochách města Beroun ev.č. 0159/2016/SPO/OMI ze dne 30. 3.
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24.

2016 mezi městem Beroun a příspěvkovou organizací Městským kulturním centrem Beroun, ]
IČ: 00353371, se sídlem Holandská 118, Beroun - Centrum, 266 Ol Beroun, v předloženém |
zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 31. 1. 2018

lina. Ureš informoval, že dne 30. 3. 2016 byla mezi městem Beroun a příspěvkovou organizaci
l Městské kulturní centrum uzavřena Smlouva o spolupráci a výpomoci při provozování ̂ lepové
[služby na plakátovacích plochách města Beroun. Dodatkem č. l ke smlouvě se mění doba trváni
l smlouvy z doby určité na dobu neurčitou, výpovědní doba činí šest mésicQ.

Předkladatel: Ing. Miloslav Urea

Zpracovatel: Alena Dařinova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

594/89/RM/2018 Uzavření smlouvy o výpůjčce mezi městem Beroun a MKC.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí
s uzavřením smlouvy o výpůjčce na prostory v l. nadzemním podlaží a v l. podzemním j
podlaží budovy s číslem popisným 203, která je součástí pozemku parcelní číslo ̂st. 34/1 aj
pozemku parcelní číslo st. 34/2, v obci a k. ú. Beroun mezi městem Berounjakopůjčitelem a j
příspěvkovou organizací Městským kulturním centrem Beroun, IČ: 00353371,^ se sídlem
Holandská 118, Beroun - Centrum, 266 Ol Beroun, jako vypfijčitelem, v předloženém zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Dresoví, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.
Termín: 9. 2. 2018

lina. Ureš připomněl, že město Beroun je vlastníkem budovy č. p. 203, Politických vězňů^Beroun.
Na základě Dodatku č. l zřizovací listiny Městského kulturního centra Beroun byly k dočasnému
bezplatnému užívání přenechány nebytové prostor/ sloužící pro účely Městské galerie Beroun.^
lna', ureš uvedl, že v rámci právní jistoty uzavírají účastníci smlouvu o výpůjčce, která přesné
vymezuje prostory přenechané MKC do bezplatného užívání, a stanoví práva^ a povinnosti
vyplývající pro smluvní strany z této smlouvy. Smlouva se uzavírá na dobu 10 let s účinnosti
od l. 2. 2018.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

25.
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595/89/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Zateplení MS Pod J
Homolkou a související stavební práce-
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města schvaluje , „ . _. -_-

" "^řeďloženYzadávaa podmínky veřejné zakázky "Zateplení MS Pod Homolkou a související
stavební práce"

^^/S^]zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členů této
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, íiíwM ̂ímm ̂ss^^ ;. ::::s::;. : -.:

26.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 4. 4. 2018

lna. Mišina předložil radě města k odsouhlasení zadávací podmínky veřejné zakázky "zatePlen^MŠ
^-H^lkou~a~souvisejíd stavební práce". Pro výběr dodavatele na realizaci se navrhuje

/"ani komise pro otevírání obálek, která bude současně plnit funkci todnotící komise.
Mg^Kůs'doplnil," že je svolána pracovní schůzka, která bude projednávat připravenost projektu,
včetně umístění dětí v době rekonstrukce.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Marek Hubený
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

596/89/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky
pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZS Beroun-
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

"Přístavba
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I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Přístavba pavilonu /odborné učebny/ na 2.
ZŠ Beroun"

II. Rada města jmenuje
pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s nabídkami a náhradníky členQ této
komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, :;:;;:;?;;:;:;:;:;:;: í^í^ fí^SM ÍSW:M S:::

:. :. :.;^::v:^::::;:

::;:^:;;:::;:;:. :. :.:

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.
Termín: 11. 4. 2018

lna. Mišina dále předložil radě města k odsouhlasení zadávací podmínky veřejné zakázky "Přístavba
pavilonu /odborné učebny/ na 2. ZŠ Beroun". Pro výběr dodavatele na realizaci se navrhuje
jmenování komise a náhradníků této komise.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování
Zpracovatel: Jakub Zelinka Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usneseni: Přijato

27. 597/89/RM/2018 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Stavební úpravy pro
vedení chodníků a cyklostezek v ulici Plzeňská ( úsek Koněpruská - OD Lidi)'
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Dřeš

I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Stavební úpravy pro vedení chodníků
a cyklostezek v ulici Plzeňská ( úsek Koněpruská - OD Lidi)"

II. Rada města jmenuje
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28.

pro výše uvedenou zakázku komisi pro otevírání obálek s ^nabídkami zahradníky
členů 'této komise, která bude současně plnit funkci hodnotící komise, i;::;^;;:;;;.;; mm

III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic
1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 5. 3.2018

Ing_Ureš předložil radě města k projednání zadávací podmínky veřejné zákaly "^^ni^r^y
\"

lna JJres preaiozi 1 raue ii ic^La i^ piujc'-" •"•"'-"""•"-r-—-' ^ - ., „^ ,. ^,^„^^^^ '^^^'uHci^eř.ka^kKoněpr. ské^ OD^Udl)^Z^d^]
^ch^"realizace"byl návrh podán "z ruky". Pr° Wběr dod^^najeal^^^a^ |
^enocv'ánílkomTc7pr'o"otevírání1 obálek a náhradníků členů této komise, která bude současně plnit]
funkci hodnotící komise.

l Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasováni
l Zpracovatel: Petr Chlad Pro: 7 Proti:^) Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
l Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato
l 598/89/RM/2018 Zápis č. 5/2017, z jednání Komise pro likvidaci majetku, konaného dne
l 22.12.2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

11. Rada města bere na vědomí
zápis č. 5/2017, z jednání Komise pro likvidaci majetku, konaného dne 22. 12. 20l/.

II. Rada města schvaluje
plán práce Komise pro likvidaci majetku pro rok 2018
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30.

lna. Ureš provedl zápisem z jednání Komise pro likvidaci majetku, které se konalo
dne 22. 12. 2017.

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Dominika Kulhánková
Typ dokumentu: Usneseni

599/89/RM/2018 Uzavření dodatku č. l k pojistné smlouvě č. 7721066070 ze dne
l 27.11.2017

I. Rada města souhlasí _ _ _ . .
~ruzav7emm dodatku C. l k pojistné smlouvě č. 7721066070 ze dne 27. 1L2017mezi městem
Beroun a Kooperativa pojišťovnou, a. s., Vienna Insurance Group, IC: 47116617, se
Praha 8, Pobřežní 665/21, PSČ 186 00, v předloženém zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Jiřímu Chalupeckému, tajemníkovi Městského úřadu Beroun
1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.

Termín: 31. 1.2018

Tnn. Chaluoeckv uvedl, že město Beroun má uzavřenu pojistnou smlouva s ^Kooperatíva
^"Pojištění majetku a odpovědnosti města. Dále předložila projednání Dodatek č. l

^edené'smlouvy, 'jímž se dopojišťuje další pojištěný, a to Parkování Beroun s. r. o. Jedná se o
pojištění odpovědnosti za újmu.

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usneseni

600/89/RM/2018 Uzavření Dodatku č. 6 ke Smlouvě na Poskytování služeb a správy|
majetku města Beroun ze dne 31. 10. 2014, ve znění pozdějších dodatků

I. Rada města souhlasí .„ ,. ^.
"s uzavřením Dodatku č. 6 ke Smlouvě o poskytování služeb a správy majetku města^ Beroun [
ze~dne 31. 10. 2014, ve znění Dodatku č. l ze dne 18. 6. 2015, ve znění Dodatku č. 2 ze dne [
30.~9.2015, ve znění Dodatku č. 3 ze dne 22. 02.2017, ve znění Dodatku č. 4 ze dne l. 6J
2017 a ve znění Dodatku č. 5 ze dne 30. 6. 2017 mezi městem Beroun a společností AVE CZ[
odpadové hospodářství s. r. o., IČ: 49356089, se sídlem Pražská 1321/38a, Hostivař, 102 00 |
Praha 10, v předloženém zněni.

II. Rada města ukládá
l. Ing. Jiřímu Chalupeckému, tajemníkovi Městského úřadu Beroun

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení. Termín: 10. 2. 2018

l Tna. Chaluoeckv Dřipomněl, že město Beroun má se společností AVE CZ odpadové hospodářství
l s7o. "uzavřenu Smlouvu na poskytování služeb a správy majetku města, která má pět dodatků.
|Tna'"ChaluDeckv předložil radě města k projednání Dodatek č. 6, kterým se v souvislosti_^
l navýšením počtu obyvatel navyšuje položka č. l Sběr, přeprava a likvidace odpadů od
l města a položka č. 4 BIO odpady pro občany města.
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31.

32.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Daria Hrabárová
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

601/89/RM/2018 Možnosti financování investičních akcí úvěrem

I. Rada města bere na vědomí

informaci o možnostech financování invetičních akcí města Beroun úvěrem.

II. Rada města ukládá

tajemníkovi MěÚ Beroun Ing. Jiřímu Chalupeckému

l. zajistit administraci související s výběrem peněžního ústavu pro poskytnuti
navrhovaných úvěrů.

2. o výsledcích jednání s peněžními ústavy podat informace radě města.
Termín: 31. 3. 2018

lina. Chalupeckv předložil návrh možností financování investičních akcí úvěrem. Uvedl, že stav
městských financí umožňuje přijetí úvěrů bez zřejmých rizik.
Do~ďiskuze se zapojila lna. Endrlová, která uvedla, že souhlasí se způsobemfinancována ale
nesouhlasí s úvěrem na realizaci rekonstrukce městské knihovny. Připomněla, že není dořešené
financování rekonstrukcí škol pomocí dotací a čeká nás velká investice do rekonstrukce venkovního
bazénu na Sídlišti. . ,
Ma-r. Kus upřesnil, že vybudování dalších kapacit škol musí mít přednost. Upozornil však na
dlouhodobě velmi špatný stav budovy městské knihovny, který je nutné urychleně řešit, v opačném
případě se problém jen prohloubí.
Ína."Endrlová navrhla změnit usnesení: Rada města bere na vědomí informaci o možnostech
financování investičních akcí města Beroun úvěrem o .ouhlasí s navrženým postupem.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Ing. Jiří Chalupecký
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

602/89/RM/2018 Návrh na úpravu cen parkovného

I. Rada města schvaluje

s platností od 25. l. 2018 ceny parkovacích karet pro město Beroun a Policii ČR na vybraná
placená parkoviště (mimo modré zóny) dle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

místostarostovi Ing. Michalu Mišinovi zajistit realizaci tohoto usneseni.
Termín: ihned

lna. Mišina uvedl, že společnost Technické služby Beroun, s. r.o, jako tehdejší nájemce a
provozovatel placených stání ve městě, po dohodě s vedením města poskytovala zaměstnancům
města roční parkovací karty na vybraná parkoviště za zvýhodněné ceny. Tento systém převzala i
společnost Parkování Beroun s. r. o. jako nástupnická společnost Technických služeb Beroun.
lna. Mišina předložil radě města k projednání ceník parkovacích karet pro město Beroun na rok
2018. Uvedl, že se jedná o benefít pro zaměstnance městského úřadu.
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33.

34.

Předkladatel: Ing. Michal Mišina

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení: Přijato

Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mař. Kus informoval o:

• návštěvách na berounských základních a mateřských rolách ^ ^ ^^^ ̂ ^^ ̂ ^^ ]
'. ú^pěšnrreprezentad města Beroun na halovém fotbalovém turnaji mládeže v Goslaru mezi j

týmy všech partnerských měst Goslaru
• přípravě úpravy územního plánu
• chystané schůzce se zástupci společnosti AVE CZ
• jednáních s TJ Lokomotiva Beroun

Dále Mař. Kus a radní zhodnotili slavnostní předávání cen TRILOBrT. ̂ ^ ^ ^^
^^^^rZ^o p^én7 ve" mést. Naplňuje »_ kapaclta^^
SS^opvoa?lkaT^u''z'uve^y prosné'astoupá podíl plateb parkovného prostřednictvím

,
^^T1.1 na p.ovozo.atele ka.^ v budově Kul. rn,ho do. u Plzen.a. M^Kfls
informoval, že se připravuje jednáni.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Závěr

po projednání všech bodů jednání ukončil Mqr. Kus schůzi rady města v 17.05 hod.
Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Mgr. Ivan Kus
starosta

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:
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